
 
 
 
 
 
 
 
 

RONDVRAAG PAW 30 maart 2021 
 
 
Dwingeloo, 24 maart 2021 
 
Onderwerp: Nationaal Park ‘de Drents-Friese Grensstreek’. 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
In het Dagblad van het Noorden hebben we kunnen lezen dat de provincie 775.666 euro investeert in de 
natuurgebieden Nationaal Park ‘Drentsche Aa’ en ‘de Drents-Friese Grensstreek’. Het bedrag wordt over 
de twee natuurgebieden verdeeld en er komt 349.666 beschikbaar voor de Drents-Friese Grensstreek. 
Met de subsidie wordt geprobeerd de verschillende natuurgebieden meer zoals het Dwingelderveld, het 
Holtingerveld en het natuurpark Drents-Friese Wold meer met elkaar te verbinden tot een 
samenhangend landschap. Wij constateren dat er al sprake is van een naam voor een nieuw nationaal 
park en hiermee lijkt het alsof de provincie onze gemeente al betiteld als nationaal park, terwijl de 
gemeente nog instemming moet geven over belangrijke zaken.  
 
In een eerder stadium heeft VVD Westerveld zich reeds kritisch uitgesproken over de plannen hiertoe. 
Wij vrezen dat de zeggenschap van de gemeenteraad over het ‘tussenliggend gebied’ verloren gaat en 
dat er verbindingen worden gerealiseerd zonder instemming van de gemeente. 
 
De voorwaarde die het college had gesteld waren helder en concreet. Er zou sprake zijn van een 
driejarig proces met een regierol voor de gemeente Westerveld met bestuurlijk opdrachtgeverschap. 
Hierbij zouden de volgende gestelde voorwaarden worden gewaarborgd: 

- De autonomie over het tussenliggend gebied ligt bij de raad van de gemeente Westerveld 
- Er kan niet zonder instemming van de raad een aanvraag gedaan worden om Nationaal Park 

Nieuwe Stijl te worden (met daarbij behorende begrenzing) 
- De ruimtelijke ordening voor wonen, werken, recreëren en de vormgeving van het (agrarisch) 

landschap is en blijft een bevoegdheid van de gemeenteraad.  
 

Wij hebben hierover de volgende vragen aan het college: 
1. Is het college op de hoogte van de verstrekte provinciale subsidie en de ambities van de 

provincie en de bestuurders van de Nationale parken? 
2. Is het niet voorbarig om het grondgebied van de gemeente Westerveld al te betitelen als 

Nationaal Park, gezien de voorwaarden die door de gemeente zijn gesteld? 
3. Zijn de door ons college gestelde voorwaarden overgenomen door de provincie als 

randvoorwaarden en heeft de gemeente dus een regierol en is er sprake van bestuurlijk 
opdrachtgeverschap van onze gemeente in dit traject? 

4. Wat blijft er over van ‘het tussenliggend gebied’ als er verbindingen worden gelegd tussen de 
losstaande natuurparken? 

 
Wij vernemen graag een reactie van het college op onze vragen. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de VVD fractie, Renate Masselink      


